
 
 
 
 

NOTA DE PREMSA 
                                                                                                      23 de setembre de 2011 
 

 
L’alcalde de Gavà reprova la decisió de la 

Conselleria de Salut de tancar definitivament el 

dispensari de Gavà Mar 
  
Joaquim Balsera considera “injustificable” eliminar un servei bàsic que 

ofereix atenció sanitària a cinc mil persones 

 
L’alcalde de Gavà, Joaquim Balsera, ha manifestat avui el seu “contundent rebuig” al 

tancament definitiu del dispensari de Gavà Mar tot qualificant la decisió de 

“profundament injusta”. El batlle gavanenc considera “injustificable” una decisió 

que afecta “directa i negativament la qualitat de vida d’una població de 5.000 

persones” i que ha estat presa “des de la insensibilitat que suposa haver menystingut 

les peticions expressades per tota la ciutadania de Gavà”. 

 

El conseller de Salut, Boi Ruiz, va adreçar el passat 12 de setembre una carta a 

l’Ajuntament de Gavà en la que confirma “el tancament definitiu del consultori de 

Gavà Mar”, sense oferir cap més explicació al respecte. Per a l’alcalde de Gavà, “la 

forma en què el Govern ens ha comunicat la decisió, sense modificar per res el que 

se’ns va avançar fa tres mesos, no està a l’alçada del que els ciutadans, i amb ells 

els ajuntaments, reclamen de manera unànime”. Balsera ha afegit que “les 

retallades indiscriminades passen per damunt de tot i de tothom”. 

 

La comunicació del conseller Ruiz donava resposta a una carta anterior, amb data de 17 

de juny, de l’alcalde de Gavà, en la que Joaquim Balsera expressava la preocupació per 



les informacions que apuntaven a una “dilatació en la reserva d’horaris de visita cap 

al mes de setembre, sense cap mena d’explicació al respecte”. Balsera traslladava al 

titular de la Conselleria de Salut que “un ambulatori que dóna servei a una població 

de 5.000 persones no pot generar la incertesa que s’està generant”. En una reunió 

mantinguda el 23 de juny amb responsables del departament de salut, l’alcalde va 

demanar que el tancament no fos definitiu, la qual cosa ara ha estat rebutjada finalment 

pel conseller. Curiosament, fins a principis d’aquesta setmana hi constava un cartell 

informatiu on es deia que el servei romandria tancat “fins al 15 de setembre”. 

 

L’alcalde de Gavà manté que “la salut és i ha de continuar sent un dels pilars bàsics i 

irrenunciables del nostre estat de benestar, juntament amb l’educació i la 

protecció social”, tal i com ja van assenyalar, conjuntament amb la totalitat de les 

associacions veïnals de la ciutat, en el Manifest en defensa dels serveis de salut a Gavà, 

signat el passat 4 de juliol.  

 

Joaquim Balsera ha deixat clar que “el govern municipal continuarà treballant en 

contra d’aquestes accions”, tot afegint que “espera comptar amb l’adhesió i l’ajut 

del conjunt de formacions polítiques amb representació al Ple municipal i al 

Parlament de Catalunya, així com de la resta del teixit cívic i associatiu de la 

ciutat”. 

 

En el mateix sentit, l’alcalde de Gavà s’ha felicitat per la votació que hi va haver ahir a 

la Comissió de Salut del Parlament de Catalunya, en la qual, per immensa majoria i amb 

l’única excepció del vot de CiU, es va instar el Govern de la Generalitat a agilitzar els 

tràmits per a la construcció del tercer CAP de Gavà, atès que ja disposa de la llicències 

d’obres concedida. A aquest equipament pendent, el conseller Boi Ruiz també s’hi 

referia en l’escrit adreçat el 12 de setembre, tot afirmant que “aquest any s’acabaria el 

projecte”. Davant d’aquest afirmació, Joaquim Balsera s’ha declarat “inevitablement 

escèptic vistos els antecedents” i ha exigit “que la Conselleria compleixi els seus 

compromisos i acceleri el procés perquè Gavà tingui el nou CAP-3”. 

 


